
Centralnega odbora 
organizacij državnih 

uslužbencev 
V zvezi z napori za rešitev težkega gmot

nega in moralnega položaja državnih usluž
bencev in upokojencev se dajejo sledeča ob
vestila: 

1. Skupna predstavka, ki je bila sprejeta 
na zadnji plenarni seji, je bila po končni re
dakciji odposlana. Za sedaj se prepis te pred
stavke ne pošilja organizacijam. Po potrebi 
in po naknadnem sporazumu se bo ukrenilo 
tudi to. Odbori bodo razumeli, zakaj se mora 
tako postopati, kajti nobenemu odboru ni do 
reklame in propagande, ki stvari ne koristi. 

2. Sedmega februarja smo bili pri mini
stru brez portfelja, gospodu dr. Kulovcu. V 
dolgem in izčrpnem poročilu mu je bilo po
jasnjeno stanje, v katerem se nahajajo vsi 
državni uslužbenci in upokojenci. Gospod 
dr. Kulovec je iskreno upošteval razloge in 
obljubil, da bo, kolikor je njemu mogoče, po
magal pri upravičenih zahtevah državnih 
uslužbencev. Podrobnejša poročila dobijo za
stopniki na plenarni seji, ki se bo kmalu vrši
la, tla bodo mogli obvestiti vse odbore. 

3. Danes (20. II.) so bili zastopniki cen
tralnega odbora pri ministru za prehrano, go
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spodu dr. Milanu Protiču. V enournem raz
govoru to bili obveščeni, v kaki obliki se mo
re računati na podporo tega ministrstva. Do
bili so tudi konkretne obljube, da bodo v vse 
odbore, ki so v zvezi z določanjem cen živ
ljenjskim potrebščinam, reguliranjem cen in 
pobijanjem draginje prišli zastopniki urad
niških organizacij. Posebna pažnja se posveča 
uradniški samopomoči in snovanju aproviza
cij. nabavljalnih in kreditnih ustanov z do
tacijami, ki bi jih dala država in organizira
nju tega posla. Gospod minister za prehrano 
je pokazal mnogo dobre volje, da s svoje 
strani pomaga, kolikor more, cla bi se tudi na 
način olajšalo gmotno stanje državnih usluž
bencev. Pri slovesu je rekel, da upa na na
daljnje sodelovanje z uradniškimi zastopniki. 

4. Sprejem pri ministru pravde je moral 
biti odložen za kratek čas. Nadejamo se. da 
bodo zastopniki centralnega odbora v naj
krajšem času sprejeti. Vendar lahko povemo, 
da smo iz tega ministrstva dobili poročilo, 
da ne ustrezajo resnici tcndenčne vesti, 
da se aktivna službena doba razširi na40!et 
da bo treba čakati na napredovanje iz grupe 
v grupo po 6 let itd. Rečeno nam je bilo, tla 
se spremembe ne bodo izvršile za zaprtimi 
vrati, nego, da se bodo zahtevali predlogi mi
nistrstev in sprejemali predlogi organizacij, 
kolikor se bodo spremembe izvršile. Reče
no je, da se v nobenem primeru ne bo poslab
šal težak gmoten in statutarni položaj držav
nih uslužbencev, nego se bo po možnosti iz
boljšal, 


